

REFERAT NR 9 HS – 13.12.2018

TILSTEDE	FRAVÆR
Geir Flønes	
Rune Gundersen	
Berit Hansen	
Svein Egil Vagle	X
Kristin Karlsen	
Lisbeth Kvinge	
Arne Kristianstuen	
Tommy Oftedal	

SAKER		
FASTE POSTER:		Tiltak ved:
1. Godkjenning av møtereferat	GODKJENT MED KORRIGERINGER	
2. Gjennomgang inngående mail/post	Mail-logg fra Kristin (sendt ut fra Kristin) -Ang pkt 9 i logg – leder tatt kontakt. - Eventuell annen post fra Arne Julehilsen fra D4a!!	
3. Økonomi	Muntlig orientering ved Lisbeth -Nov-regnskap slutført. Og pr i dag 82.000,- overskudd. -Regning på siste «Schäferhund» har kommet. -Kundefordringer minket fra 80.000 ned til 30.000. Avdelinger har nå vært veldig flinke til å betale fra de siste årene. -Adresseregister er oppdatert. -Bestilling av utstyr til stand	Arne

4. Div. vedrørende avdelinger		
5. Nytt fra HBU	<p>-Fått ut nye regelverk NM LP</p> <p>-Store problemer Visit Randers etter VM.</p> <p>Purringer på overnatting som ikke har vært.</p> <p>Purring på et rom som er utleid av andre, og dette er forsøkt sendt til vedkommende.</p> <p>Ingen kontakt oppnådd. Det eneste rommet som dekkes av HS er lagleders rom.</p> <p>Sende de mailadressene som tilhører den enkelte deltaker/beboer</p>	HBU Leder
6. Nytt fra HAR		
7. Orientering fra møter/representasjon	Ingen møter	
8. Kommende møter/representasjon	<p>Få i gang møte med NKK.</p> <p>-Mail fra 30/11: En gang i januar skal man få til et møte.</p>	Arne
9. Disiplinærsaker	<p>XX – HS støtter DU's forslag</p> <p>Avventer svar fra HAR ang andre saker.</p>	Kristin
SAKER:		
1. Høring fra NKK (mattilsynet)	-Leder har sammenfattet et svar som sendes NKK.	Kristin sender
2. Høring fra NKK (RIK)	-Se evt.	
3. Terminlisten, Hvem sjekker opp andre klubber som søker om vår rase?	-Mange klubber som har krysset av vår rase på sin utstilling i 2020.	HAR sjekker

<p>4. Dato for møte med NKK</p> <p>5. NV (se eget vedlegg)</p> <p>6. Junior arbeide/ medlemskap</p> <p>7. Studieforbundet (Må søkes på sentrale kurs og følges opp) Juniorsamling og figurantkurs.</p>	<p>Dette er HAR sin oppgave.</p> <p>-Evt januar-19. Se pkt 8 i faste poster</p> <p>-Bruke tid på denne lista, fyll ut med mannskaper o.l. Oppdateres etter hvert.</p> <p>-Viktig å følge opp at alle er medlemmer i NSchK</p> <p>-Ikke søkt om støtte for disse arrangementene, da deltakere var for unge.</p>	<p>HAR</p> <p>HS/HS leder</p>
<p>8. Hjemmesiden og oppdateringer</p> <p>9. Antall blad til neste år. (1 ekstra blad til neste år medio september)</p>	<p>-Oppdatert jr-handlerliste</p> <p>Vi må følge opp og sende inn endringer til webmaster.</p> <p>-HS vurderer et ekstra nr pr år. Dedikert til NV og NM i bruks. Lisbeth sjekker pris fra trykkeri.</p>	<p>Bjørn L</p> <p>HS/HAR /HBU</p> <p>Lisbeth</p>
<p>10. Eventuelt -Sak fra HBU- RRP/RSP</p>	<p>-Gi et tilsvarende svar til NKK. Synd at det kun skal være 1 skogprogram for vår rase. Vanskelig å få det stambokført, da det ikke er nok deltakere.</p>	<p>HBU leder</p>

	<p>Det finnes allerede et Nordisk program. Bør da være et tillegg til det som allerede er. Bør gjøres justeringer før det evt. gjøres noe med/omformes. Tilpasses i forhold til str og høyde på hundene når det gjelder apporteringer. Se på regelverket i forhold til IGP. Sett KG RIK og Sportshundkomiteen som kopi.</p>	
-Konverteringsprogram PDF	-Bestilles til HS sekretær og webmaster. Bestille program og sende faktura til HS kasserer.	Kristin
-Mailer fra NKK	-Avdelinger har problemer med å få godkjent eldre prøver og tester. HS følger opp.	
-Påmelding Rep.møte	-Sendes ut til avdelingene når HS har sammenfattet et følgebrev.	
-Dokumenter på utdanninger på hunder	KG RIK har begynt jobben. Juridisk avdeling har også fått opplysninger.	

<p>-Endring på ordlyder ang «Fårehund», fra Ordensrådet</p>	<p>HS godkjenner og sender ut til avdelingene.</p>	
		
<p>NESTE MØTE:</p>		